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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Per Westberg hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

 

§ 1a Föregående protokoll 

 Föregående protokoll lades till handlingarna.    

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Per Westberg och Birgith Grahn justerar dagens protokoll onsdag 13 mars 

2013. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med tillägg av två övriga frågor.  

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

 Rådet har önskemål om att förvaltningens färdtjänsthandläggare närvarar 

för att informera och besvara frågor om färdtjänsthandläggning. 

 Rådet önskar få information om hur stadsdelen tilldelas pengar för sin 

verksamhet. Ingrid Friberg bjuder in lämplig person till rådet för informa-

tion. 

 Olika teman. Ingrid Friberg kommer att bjuda in stadsdelsnämndens ordfö-

rande Fredrik Bojerud och vice ordförande Leif Larsson till rådet. Även en 

chef inom stadsmiljö och teknik kommer att bjudas in. 

 Månadsrapport för februari 

 Rådet önskar information om bakgrunden till anmälan om missförhållan-

den eller påtalig risk för missförhållande enligt Lex Sarah på Koppargår-

den plan 5 (från stadsdelsnämndens slutna del 130321). 

 Rådet önskar ta del av rapporten om Koppargården från nämndens slutna 

del 130321. 

 

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 mars 2013 

Rådet har tagit del av ärendena och följande noteringar görs: 

 Ärende 3. Månadsrapport februari 2013 - ekonomi och verksamhet. 

Rådet har inte tagit del av ärendet då det sänds ut senare. Rådet önskar 

därför ta upp punkten vid nästa möte 130408. 

 

 Ärende 4. Handlingsplan för ökad insamling av matavfall i Stockholms 

stad för biologisk behandling. 

Läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 5. Revidering av riktlinjerna för ärendeansvar mellan stadsdel-

nämnderna inom individ- och familjeomsorgen, omsorgen om äldre och 

personer med funktionsnedsättning. 
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Läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 6. Om att anslå resurser så Allhuset kan fortsätta sin verksam-

het i Hässelby Gård. 

Rådet är upprört över nedläggningen av Allhuset och har följande skri-

velse: 

”Vi kan bara beklaga att man både från stadsdelen och högre styrande 

inte funnit det värt att satsa på allåldersprojektet Allhuset. Både Väl-

lingby och Hässelby har en betydande andel pensionärer i sina befolk-

ningar och Allhuset har visat att det fungerat utmärkt med verksamhe-

ter i samma hus för alla åldrar. Man har minskat möjligheter och loka-

ler för pensionärsverksamheter vilket bl.a. är till men för de ensamma 

äldre.” 

Rådet är inte tillfredsställt med informationen i tjänsteutlåtandet. Rådet 

frågar hur medel för tre projekt har sökts utan att medborgarna har fått 

vara med och säga vad de tycker. Rådet önskar en utförligare redogö-

relse för innehållet i de tre projekten. Rådet ifrågasätter varför medlen 

för ytterstadsarbete inte kan användas till att finansiera befintlig verk-

samhet, t.ex. Allhuset. Rådet ställer sig bakom Kaj Nordquists skrivelse 

”Stockholms stad måste välja inkludering och integration istället för 

utanförskap och marginalisering”.  

 

 Ärende 7. Anmälan kvalitetsgarantier 2013. 

Rådet önskar tillgång till kvalitetsgarantierna. Förvaltningen svarar att 

de kommer att finnas tillgängliga på nämndens sammanträde 130321. 

Rådet önskar bättre tillgång till kvalitetsgarantierna exempelvis genom 

att de läggs i en pärm som ställs i förvaltningens reception så att den 

blir tillgänglig för allmänheten. 

 

 Ärende 8. Anmälan brukarundersökning inom socialpsykiatrin år 2012. 

Läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 9. Behovet av regnskyddade cykelställ. 

Rådet ställer sig bakom Leif Larssons skrivelse ”Det behövs en inven-

tering av behovet och att stadsdelen initierar att säkra cykelparkeringar 

under tak tillskapas så att cykling främjas på alla tänkbara sätt.”.  

 

 Ärende 10. Översyn och upprustning av små bollplaner lämpliga för 

spontanidrott. 

Rådet ställer sig bakom tjänsteutlåtandet. Rådet ser positivt på att det 

finns 31 bollplaner i stadsdelen. Rådet anser dock att det finns anled-

ning att bevaka att inte fler bollplaner försvinner. 
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 Ärende 11. Om redovisning av åtgärder för att bryta långvarigt stöd av 

försörjningsstöd. 

Läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 12. Om åtgärder för att ta emot individer som är drabbade av 

tvångs- och barnäktenskap. 

Rådet anser att ärendet är viktigt och ställer sig bakom. 

 

 Ärende 13. Protokoll från lokala Pensionärsrådet. 

Rådet har inte tagit del av ärendet då det sänds ut senare. 

 

 Ärende 14. Protokoll från Rådet för funktionshinderfrågor. 

Rådet har inte tagit del av ärendet då det sänds ut senare. 

 

 Ärende 15. Uppdragslista. 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

 Ärende 16. Inkomna handlingar (utdrag ur diarium). 

Rådet har inte tagit del av ärendet då det sänds ut senare. 

 

 Nämndens slutna del.  

Koppargården plan 5 -anmälan om missförhållanden eller påtalig risk 

för missförhållande enligt Lex Sarah. 

Rådet önskar information om bakgrunden till anmälan vid nästa möte 

130408. 

Rapport om Koppargården 

Rådet önskar ta del av rapporten till nästa möte 130408. 

 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

Anne-Charlotte Gustafsson berättar om stadsdelens biståndshandläggning. 

Anne-Charlotte informerar att enheten har omorganiserat och att det numera 

finns en mottagningsgrupp som svarar i telefon under kontorstid, deras tele-

fonnummer är 50804044. Anne-Charlotte berättar vidare om färdtjänsthand-

läggningen i grova drag; att den sökande lämnar läkarintyg samt ansökan till 

förvaltningen, därefter träffas den sökande och handläggaren och handläggaren 

gör sedan en utredning. Utifrån läkarintyg och förvaltningens utredning fattar 

sedan landstinget beslut.  

En diskussion kring de olika lösningarna med bussar i stadsdelen uppstår och 

ordförande ska ta reda på mer om hur Flexbussen i Vällingby och Servicelin-

jen i Hässelby fungerar. 

Rådet frågar efter när förvaltningen och rådet ska ta upp information kring tra-

fiksituationen. Frågan brukar tas upp en gång om året. 
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§ 7 Övriga frågor 

Rådet frågar efter information kring Friskvårdscentrum och Växthuset. Rådet 

efterfrågar terminens program samt önskar längre öppethållandetider.  

Rådet frågar vilken påverkan rådet kan ha gällande sms-biljetter för toalettbe-

sök på stadens offentliga toaletter.  

Rådet vill påminna förvaltningen om att det finns intresse från rådet att delta i 

Liviagårdens anhörigråd. Rådet informerar om att de har en deltagare med i 

Hässelgårdens (entreprenör Kosmo) anhörigråd som fungerar bra. Rådet öns-

kar att kontakt tas från Koppargårdens anhörigråd. 

Rådet framför missnöje med vinterns snöröjning för både gång och biltrafikan-

ter. 

 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

Protokoll nr 1 fört vid kommunstyrelsens pensionärsråd sammanträde 130115 

och Protokoll nr 2 fört vid kommunstyrelsens pensionärsråd sammanträde 

130212 bifogades med dagordningen med utskicket till rådet. Rådet ställer sig 

bakom KPR;s skrivelse på sidan 4 i protokoll 1: ”Rådets uppfattning är att 

meddelarfriheten bör vara lika i kommunal och privat verksamhet. De frågor 

som undantas från meddelarfriheten behöver preciseras och ingå i upphand-

lingsunderlaget så att risken för missbruk av hemligstämpling minskar och så 

att en jämförelse med den kommunala meddelarfriheten kan göras.”. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande avslutade mötet. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen  

måndag 8 april 2013, kl 10.00 i lokal Markelius.  

Kl. 09.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda överläggning. 

 


